
PROTOKÓŁ nr XLIX/2021 

Z XLIX SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 25 sierpnia 2021 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XLIX sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończył o godz. 13:20 tego samego dnia. 

Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos 

Burmistrzowi, p. J. Perzyńskiemu, który podziękował Dyrektor MP nr 1,  

p. Mirosławie Krydzińskiej, za jej dotychczasową pracę i zaangażowanie. 

Jednocześnie na stanowisko Dyrektora Zespołu Miejskich przedszkoli została 

powołana p. Marzanna Kupniewska. Następnie głos zabrał Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, wręczając pamiątkowe patery zasłużonym Radnym,  

p. Sławomirowi Wojciechowi Jaworowskiemu, z okazji jubileuszu 15-lecia pracy  

na rzecz samorządu oraz Radnemu, p. Krzysztofowi Rudowskiemu, z okazji jubileuszu  

10-lecia działania w samorządzie. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż Radni otrzymali wcześniej 

dzienny porządek obrad - załącznik nr 2  i poprosił o zgłaszanie do niego uwag.  

O głos poprosił Radny, p. K. Kacperski, który poinformował, że zgodnie z ustaleniami 

podjętymi na ostatnim posiedzeniu Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji w dniu 23.08.2021r., zgłasza wniosek formalny o zdjęcie  

z porządku obrad pkt. 10 i 11 ze względu na konieczność omówienia założeń 

projektów tych uchwał w szerszym gronie Radnych. Radny, p. S. Jaworowski, zgłosił 



nieścisłości dotyczące treści projektu uchwały w pkt. 8 porządku obrad. Burmistrz,  

p. J. Perzyński, przyznał, że występują nieścisłości co do długości okresu dzierżawy, 

które zostaną usunięte. Doprecyzował, że chodzi tu o kontynuację dzierżawy 

nieruchomości na okres trzech lat. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał 

wniosek Przewodniczącego Komisji Budżetu pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Budżetu o zdjęcie z porządku obrad  

pkt. 10 i 11.  

Rada w głosowaniu: 9 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM odczytał zmieniony porządek obrad a następnie poddał go  

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 9 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

 



3. Przyjęcie protokołów z XLVI, XLVII, XLVIII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokoły z XLVI, XLVII, 

XLVIII sesji RM znajdują się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji, nie zostaną zgłoszone 

do nich uwagi, protokoły zostaną przyjęte. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, który 

omówił tematykę ostatniego jej posiedzenia. Zwrócił się również z prośbą  

do Przewodniczącego RM, p. D. Malanowskiego, o zwołanie i podanie daty 

posiedzenia Komisji Wspólnej, której przedmiotem byłoby omówienie zdjętych  

z dzisiejszego porządku obrad projektów uchwał. Przewodnicząca Klubu Radnych 

„Sierpczanie”, p. B. Gil, poinformowała o telefonicznym porozumiewaniu się 

członków Klubu w sprawie podejmowanych na dzisiejszej sesji projektów uchwał. 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia,  

p. W. Skorłutowski, zreferował ostatnie posiedzenie komisji. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, zwrócił się do Burmistrza i Radnych Rady Miejskiej z prośbą 

Stowarzyszenia Dla Przyszłości Sierpca  i Powiatu Sierpeckiego o wsparcie inicjatywy 

zgłoszonej w ramach Budżetu obywatelskiego Mazowsze 2021 o zwiększenie 

bezpieczeństwa na przejściach  dla pieszych na drogach wojewódzkich w mieście 

Sierpc i powiecie sierpeckim. Radny, p. K. Skrzyński, podziękował Stowarzyszeniu,  

że myśli o bezpieczeństwie na terenie miasta i zadeklarował, że Komisja 

Bezpieczeństwa, z nim, jako Przewodniczącym, będzie chętna do wszelkiej 

współpracy dotyczącej zwiększania tego bezpieczeństwa. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 29 maja 

2021r. do 20 sierpnia 2021 r. – załącznik nr 4. Pytania dotyczące sprawozdania 

zostały zadane przez Radną, p. B. Gil, w kwestii sprzątania rzeki Sierpienicy i zajęć 

wspomagających dla uczniów. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał o ul. Krasińskiego 

oraz o realizację budowy placu zabaw przy ul. Szpitalnej. Odpowiedzi na pytanie 

dotyczące rzeki Sierpienicy udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, natomiast na temat 

zajęć wspomagających odpowiedział Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 7 interpelacji; Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu (załącznik nr 5). Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi  

do dalszego procedowania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Obszernej odpowiedzi na interpelacje dotyczącą ogródków działkowych oraz ławek 

w parkach udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński. Ponadto Burmistrz poinformował,  

że na wszystkie interpelacje udzieli precyzyjnej odpowiedzi na piśmie. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 



Po wznowieniu obrad Burmistrz, p. J. Perzyński, udzielił jeszcze odpowiedzi Radnemu, 

p. S. Jaworowskiemu, na temat ul. Krasińskiego. 

 8. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości  

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos Naczelnika WAG,  

p. P. Brzeskiego, który omówił projekt przedmiotowej uchwały. Doprecyzował 

również, że kontynuacja dzierżawy nieruchomości zostaje przedłużona na okres 

trzech lat dotychczasowemu najemcy, który należycie wywiązywał się z warunków 

umowy. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Rada w głosowaniu:  8 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

372/XLIX/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

W tym punkcie również został poproszony o głos Naczelnik WAG, p. P. Brzeski,  

który wyjaśnił, że sprzedaż dotyczy nieruchomości położonej w rejonie ul. Płockiej  

i ul. A. Mickiewicza, która jest przeznaczona dla poprawy warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. Poinformował również, że cena 

wywoławcza dla tej nieruchomości wynosi 21 200 zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Rada w głosowaniu:  8 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

373/XLIX/2021 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego - załącznik nr 7 



Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. sprzedaży w formie bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka nr 1745/4 o pow. 0,5109 ha położonej w Sierpcu przy ul. 

Romualda Traugutta na rzecz dotychczasowych użytkowników wieczystych. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 11. Uchwała RM ws. sprzedaży w formie bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działki nr 720, 721/1 o łącznej pow. 0,6796 ha położonej w Sierpcu 

przy ul. Jana Kilińskiego na rzecz dotychczasowych użytkowników wieczystych. 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 12. Uchwała RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Miasto 

Sierpc. 

O omówienie projektu przedmiotowej uchwały został poproszony Naczelnik WOK,  

p. M. Zdrojewski, który poinformował, że odejście z miejskich przedszkoli 117 dzieci  

z rocznika 2014 oraz 1 dziecka z rocznika 2015 spowodowało, iż w tych placówkach 

zostało uwolnionych łącznie 118 miejsc. Dodał, że zmniejszyła się również ilość 

oddziałów przedszkolnych w Szkołach Podstawowych z planowanych 6 na 5,  

co spowodowane jest działaniem na terenie miasta czterech jednostek 

niepublicznych, z opieki których korzysta 87 dzieci zamieszkujących na terenie miasta 

Sierpca i jest to tendencja wzrostowa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Miasto Sierpc. 

Rada w głosowaniu:  8 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

374/XLIX/2021 RM  ws. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Miasto Sierpc 

- załącznik nr 8 

 Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wojciech Jaworowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Uchwala RM ws. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mieście Sierpc 

na rok szkolny 2021/2022. 

W tym punkcie również o głos został poproszony Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, 

który wyjaśnił, iż uchwała ma wymiar techniczny, który określa obowiązujące 

dotychczas zasady zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci oraz uczniów  

do jednostek oświatowych. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mieście Sierpc na 

rok szkolny 2021/2022 

Rada w głosowaniu:  8 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

375/XLIX/2021 RM  ws. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Mieście 

Sierpc na rok szkolny 2021/2022 - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, podziękowała Komendantowi Powiatowemu Policji w Sierpcu  

za informacje na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta 

Sierpca w 2020r. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał o kontynuację w tym roku 

szczepień przeciw grypie oraz o badania profilaktyczne w kierunku prostaty  

dla mężczyzn. Odpowiedzi na powyższe pytania udzielił Burmistrz. Przewodniczący 

RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż Komisja Wspólna została zaplanowana  

na dzień 6 września br. na godz. 16:00. Przewodniczący Komisji Oświaty 



poinformował, że pieniądze na badania w kierunku prostaty zostały w budżecie 

zabezpieczone, co swego czasu było zgłaszane jako wniosek formalny 

przedmiotowej komisji. Przewodniczący RM odczytał jeszcze zaproszenia  

na rozpoczęcie roku szkolnego w SP nr 2, Zarządu Osiedla nr 2 na rozgrywki w kręgle 

dla seniorów. Podziękował również Radnej, p. B. Gil oraz Przewodniczącemu Komisji 

Oświaty, p. W. Skorłutowskiemu, za pracę w komisji ds. przyznawania nagród  

i wyróżnień dla uzdolnionych uczniów. Poinformował także o planowanej sesji RM  

na dzień  29 września br. Burmistrz poinformował o zaproszeniu Burmistrza Miasta 

Rypina na mecz piłki nożnej samorządowców. 

 15. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady XLIX sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

 

 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


